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Notulen Algemene Ledenvergadering Vereniging De Boerderij 9 juni 2022 

 

Aanwezigen: (11)  

Jos ten Brink, Lambert Ector, Jan Enderink, G. Van Heeswijk, Andre Kneepkens, Yvonne 

van Meteren, Jan Rattink, Henk Toelen, Jeroen van de Water, Pieter Wesselink, Gertie 

Wesselink (deel van de vergadering) 

 

Agenda:  

1. Opening/vaststelling agenda  
2. Mededelingen/actualiteiten  

 . Bestuurssamenstelling en Vrijwilligers 
a. Goudencirkel (stand van zaken) 
b. Nasleep verbouwing 

3. Notulen vergadering 6 oktober 2021                
4. Jaarverslag van de secretaris 2021 
5. Jaarverslag activiteiten 2021 
6. Financieel jaarverslag 2021 
7. Verslag kascommissie en decharge bestuur 2021 
8. Benoeming kascommissie 2022 
9. Stroomlijnen gebruiksvergoedingen 
10. Barperikelen:  

• Invoeren pinautomaat 

• Prijsverhoging  

• Barvrijwilligers 
11. Automatisering reserveringen en Rekeningen/ Nota’s 
12. Rondvraag/ sluiting/ drankje van het bestuur 

 
Tijdens de vergadering is gebruik gemaakt van een PowerPointpresentatie. Deze is 

binnenkort afzonderlijk beschikbaar via de website. 

 

1. Opening/ vaststelling agenda 

De voorzitter Pieter Wesselink opende de vergadering om 20:10 uur en heette de 

aanwezigen van harte welkom op deze jaarvergadering. De agenda voor deze avond was 

akkoord bevonden.  

 

2. Mededelingen/ actualiteiten  

a. Bestuurssamenstelling en Vrijwilligers 
De nieuwe bestuursleden Jeroen van de Water (penningmeester) en Jos ten Brink (speciale 
projecten, algemeen lid) worden benoemd. Ook de nieuwe leden van de Beheergroep 
worden benoemd: André Kneepkens neemt de ledenadministratie voor zijn rekening en 
Mariëlle Wijns (niet aanwezig) treedt op als webmaster. Ook kan Jeroen leunen op een 
ervaren financiële kracht: Berdien van Dijk (niet aanwezig) 
 

b. Gouden cirkel (stand van zaken) 
Pieter geeft een toelichting op het concept Gouden cirkel en de stand van zaken 

 
c. Nasleep verbouwing 

De financiële afronding is nog steeds niet rond; volgende week is er weer overleg met de 
gemeente. Ook de oplevering van de lift (er mankeert een werkende telefoon in de lift) en de 
ventilatie/ verwarming zijn nog niet op orde. 
Met betrekking tot de gebiedsherindeling is er nog heel veel onduidelijk en we wachten op 
een voorstel van de gemeente. Er worden zorgen geuit. 
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3. Notulen vergadering Algemene Ledenvergadering 6 oktober 2021  
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Jaarverslag van de secretaris 2021 

Jan vult aan dat er bij het onderdeel toegankelijkheid voor mindervaliden is weggevallen dat 
er een Evac chair is geplaatst. Verder zijn geen opmerkingen. Hiermee is het jaarverslag 
goedgekeurd. 

 
5. Jaarverslag activiteiten 2021 

Yvonne geeft een mondelinge presentatie over een jaar met weinig activiteiten 
 

6. Financieel jaarverslag 2021 
Jeroen presenteert het financieel jaarverslag en balans met daarin een duidelijke afname 
van ons eigen vermogen, voornamelijk vanwege verminderde inkomsten door de sluiting en 
verhoogde kosten door het huren van externe ruimtes. In 2022 wordt nog een klein verlies 
verwacht en in 2023 weer een positief resultaat. Er zijn geen vragen vanuit de vergadering. 

 
7. Verslag kascommissie en Decharge bestuur 2021 

André geeft aan dat ook door Peter van Kemenade (niet aanwezig) gedegen onderzoek is 
gedaan naar de getrouwheid van de gepresenteerde cijfers. Er wordt decharge verleend aan 
het bestuur.  
 

8. Benoeming kascommissie 2022 
Peter heeft aangegeven ook volgend jaar weer in de kascommissie plaats te willen nemen, 
evenals André. Het bestuur gaat op zoek naar een 3e lid om daarmee een roulerende 
samenstelling te kunnen maken. 

 
9. Stroomlijnen gebruiksvergoedingen 

Er ontstaat enige discussie over de voorgestelde nieuwe tarievenstructuur en de gevolgen 
voor de gebruikers en of het nog wel zin heeft om lid van de Boerderij te zijn. Er zal nog 
verder overleg en studie nodig zijn om e.e.a. af te stemmen voordat de invoering kan 
plaatsvinden. Doel is om budgetneutraal de tarifering eenvoudiger en eerlijker te maken. 

 
10. Barperikelen:  

• Invoeren pinautomaat 
Er komt, voorlopig als extra mogelijkheid, een PIN- automaat. 

 

• Prijsverhoging  
Er is brede steun voor verhoging van de prijzen. 
 

• Barvrijwilligers 
Yvonne geeft aan dat er een extra iemand nodig is achter de bar om pinbetalingen af te 
handelen en het bestuur zegt toe daarvoor te zorgen. Daarbij zijn er ook nog extra mensen 
nodig voor bijvoorbeeld Plein Public avonden, Koningsdag etc. en daar moet werving voor 
komen. 
 

11. Automatisering reserveringen en Rekeningen/ Nota’s 
Jos geeft een toelichting op de diverse plannen en mogelijkheden voor automatisering van 
de zalenplanning, waarop nu nog gestudeerd wordt. 

 
12. Rondvraag/ sluiting / drankje van het bestuur 

• André geeft aan dat er op maandag vaak een groep is die niet weet waar de spullen 
in de keuken horen en er wordt niet opgeruimd. Jan Rattink probeert de betreffende 
groep(en) hierop aan te spreken 
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• Yvonne stelt voor om de gemeente te vragen om minder vaak het gras te maaien en 
langer te laten en de gerooide bomen te laten vervangen door nieuwe. Dat laatste zal 
niet gebeuren omdat er gewacht zal worden op de gebiedsherindeling. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur en bedankt de aanwezigen voor de inbreng 

en aanwezigheid. 

 

Juni 2022, 

 

Jan Enderink (waarnemend secretaris) 


